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אמָ  תיַםִ

כללים - תפס״ת
תאריך – בזכר+ב , אחד באפריל, תשעה באב )ולא: ראשון, תשיעי..( 

פי – זכר, פי שניים
סתמי – נקבה, חדר מספר שש, אחת ועוד אחת )תרגיל( 

ת’ בסמיכות )כששם העצם מיודע( – רק בזכר ורק עד 10, שלוש הפינות

הערה: מתחת ל-10 כולל, שם העצם ברבים.
לדוגמה: תשעה אחוזים

חצֲי תפוח

אותיות השימוש
לדוגמה: ושּלְושה, )וגם לפני מ׳ - ומּאה(ו + שווא

לדוגמה: כשִּנְיים

לדוגמה: כעַּשֲרה
לדוגמה: ושְנְיים

כל”ב + שווא
לפני חטף – וכל”ב יקבלו את תנועת החטף

 אין שני שוואים
בראש מילה

מילות יחס
ּ, אלֲיכם, מכִםֶּ אתֶכְםֶ, ממנו

אצליִ – בלי ״הם״  אצלם

 – קובעים אם השבר הוא זכר או נקבה לפי השם של השבר.שברים

חמישית- נקבהשליש- זכר
שתי חמישיותשני שלישים

שבר מעורב – שני תפוחים וחצי

השברשם העצםהשלם

- תנוקד בשורוק.

- ינוקדו בחיריק.

 לגביַּ –  עם ״הם״ לגביהם

מילות יחס נוספות:

אחַדַ הילדים


